
 
 

Framställan till årsmötet för Valhalls samfällighetsförening 2016-03-22 

 
Bakgrund 
Under åren 2008-2009 gjordes en upphandling av fibertjänster till Valhalls samfällighetsförening. 
Syftet var att ersätta den kabel-Tv lösning som installerades i samband med att området byggdes ut. 
Upphandlingen omfattade utbyggnad av fibernät till samtliga 116 fastigheter och leverans av 
tjänster i detta nät. 
 
Olika alternativ presenterades och Valhalls samfällighetsförening valde Telia som leverantör av 
Internet, digital Tv och IP-telefoni. 
 
Ett 9-årigt avtal tecknades mellan Telia och Valhalls samfällighet. Startdatum för leverans var 2009-
10-05 vilket innebär att nuvarande avtal bör löpa ut i september 2018. 
 
Förslag till beslut 
Styrelsen föreslår att Bengt Gryckdal får i uppdrag att bilda en projektgrupp som ska utreda vilka 
alternativ som finns för framtida leverans av fibertjänster till samfälligheten. 
 
Alla delföreningar ska vara representerade i ”Fibergruppen” som även kan anlita extern kompetens 
om det skulle behövas. 
 
Målsättningen är att det senast till årsstämman 2018 ska finnas underlag till beslut om vilken 
leverantör och vilka framtida fibertjänster vi ska teckna avtal om. 
 
Fibergruppen rapporterar löpande till styrelsen Valhalls samfällighetsförening via Bengt Gryckdal. 
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